

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INTERNATIONAL HOTELS Date: 16-04-2024 12:06:11 PM Subject: Distribution of profits</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية الدولية للفنادق التاريخ: 16-04-2024 12:06:11 PM الموضوع: توزيع ارباح</p>
<p>Announcement to the shareholders of the Arab International Hotels Company Subject: Distribution of profits We are pleased to inform you that we will distribute dividends in 2023 to shareholders who have not requested to transfer their profits to banks, starting on Sunday Apr 21 2024 , from 9 A.M Till 2 P.M, from Sunday to Thursday, at the company's offices located in Amman - Shmeisani - Amman - Jawharat Al-Shmeisani Building No. 18, fourth floor, Alal Al-Fassi Street, phone 06/5661416 We ask that the supporting documents be presented upon receipt Chairman of Board of Directors Nadeem Youssef Muasher</p>	<p>اعلان الى السادة مساهمي الشركة العربية الدولية للفنادق الموضوع: توزيع ارباح يسرنا اعلامكم اننا سنقوم بتوزيع ارباح الاسهم عام 2023 للمساهمين الذين لم يطلبوا تحويل ارباحهم للبنوك اعتبارا من صباح يوم الاحد الموافق 2024/4/21 وذلك من الساعة التاسعة صباحا وحتى الثانية من بعد الظهر من الاحد الى الخميس وذلك في مكاتب الشركة الكائنة في عمان - الشميساني - عمان - عمارة جوهرة الشميساني رقم 18 الطابق الرابع شارع علال الفاسي هاتف 06/5661416 راجين ابراز الوثائق الثبوتية عند الاستلام رئيس مجلس الإدارة نديم يوسف المعشر</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wael hazbon issa hazbon</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wael hazbon issa hazbon</p>